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Tárgy: írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012 . évi =VI.
törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY
határozat 124 . § (1) bekezdése alapján »Mikor csökkennek Veszprémben is az árak?" címmel
írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Varga Mihály nemzetgazdasági miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Tudomásomra jutott, hogy Tállai András, az ön államtitkára nemrégiben közbenjárásáva l
csökkentette az üzemanyagárakat Mez őkövesden. Érdeklődni szeretnék, mikor intézkednek
Veszprém ügyében is, hiszen nálunk is nagyon örülnének az emberek, ha olcsóbb lenne a benzi n
és a gázolaj, ső t, a kenyér, a tej és a hús is . Sokat segítene továbbá a városon, ha a helyi fideszese k
kevesebb közpénzt költenének a magánházuk építésére, ezért szeretném kezdeményezni, hogy a z
építőanyag ára is csökkenjen nálunk . Milyen intézkedéseket terveznek annak érdekében, hogy a sör
ára csökkenjen, legalább azokon a napokon, amikor kézilabdameccs van? Tervezik-e esetleg, hogy
közbenjárnak Mészáros Lőrincnél azért, hogy olcsóbb legyen a belép ő a meccsekre?

Biztos vagyok benne, hogy mindez az önök hatalmában áll, hiszen a minisztérium egyetle n
államtitkára képes volt befolyásolni az egyik legnagyobb magyar vállalat árképzését .

Kérdezem ezért a miniszter urat, mikor terveznek intézkedni annak érdekében, hogy
Mezőkővesdhez hasonlóan Veszprémben is csökkenjenek az árak?

Várom miniszter úr válaszát a fenti kérdésekre .

Budapest, 2017 . november 14 .

Kész Zoltán
független országgyűlési képviselő

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

1


	page 1

